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Deltagere: Erling Nielsen / Niels-Otto Knudsen / Karsten Richardt / Lone Larsen / 
Jan Jørgensen, Henning Hugger og Jack Kyhe  

 
Afbud: Asmund Nielsen 
 
 

Referat af bestyrelsesmøde den 9. januar 2024 
 
 
Dagsorden:  
 

Punkt 1:  Orientering siden sidst. 
Jan Jørgensen har deltaget i Online-møde med øvrige FDA-formænd. 
Der vil blive indkaldt til kvartalsvis møder fremover, der blev snakket om fælles 
markedsføring, foreningerne skulle så dele udgifterne.  
Der var forslag fra Per Theisen, Korup Antennelaug om fælles indkøb af modem. 
Brugerundersøgelse hos medlemmerne, FDA vil købe program til dette projekt, hvis det 
bliver aktuelt, FDA tager det med i egen bestyrelse i første omgang. 
Der afholdes møde hos DKTV – Jan Jørgensen deltager. 
 
Punkt 2: Planlægning af generalforsamling 
Fastlæggelse af dato – det bliver den 21. marts 2024 på Guldhøj i Aulaen. 
Den 7. februar: Regnskabsmøde med revisor Korsgaard. 
Den 22. februar: Regnskabsmøde og underskrift af regnskab og spisning 
Reservere aula - Lone bestiller lokale (accept er kommet retur). 
Dirigent - Lone skriver til Niels R. Sørensen. 
Ekstern revisor, bestyrelsen foreslår genvalg til revisor Korsgaard. 
Annonce til MidtfynsPosten - Karsten laver forslag. 
Teknik/opstilling - Erling og Asmund sørger for teknikken. 
Øl/vand - Lone sørger for indkøb af det fornødne. 
 
Punkt 3: Priser tilvalg og nyt koncept 2024 - Bland 10 Point 
Vi tiltræder det nye produkt som ASOM-Net har fremsendt beskrivelse af, ser nærmere på 
mulighederne for vore medlemmer. 
 
Punkt 4: Hjemmeside: Status nye priser. Bør ”finkæmmes” 
Otto K. bliver sat på opgaven, skal finkæmme hjemmesiden for faktuelle fejl. 
Forslag fra formanden; Der indsættes en ekstra ’kasse’ (som nr. 8) på siden med TV-
oplysninger, hvor der gøres reklame for TV2 Play Favorit + Sport (står allerede under 
Nyheder). 
På siden med Nyheder - fjernes generalforsamlingen for 2023 og gamle priser for TV-
pakker – er ikke interessante mere. 
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Punkt 5: Grandstream – kvalitet. Tjekke hos ASOM-Net om det virkelig kan  
passe, de er så dårlige? 
Otto tester et par stykker, de har fået ry for at have dårlig kvalitet, der testes yderligere, 
inden vi evt. vil gøre reklame for dem overfor vore medlemmer. 
 
Punkt 6: Udvikling i Internet/TV-kunder 
Jan gennemgik udviklingen 
 
Punkt 7: Annoncer i MidtfynsPosten. Flere forskellige annoncer? Hastighed – Wifi  
– gode råd? Signal-problemet er eget udstyr? 
Forslag om forskellige annoncer i MidtfynsPosten, omhandlende forskellige emner kom 
frem på mødet. 
 
Indtil videre fastholder vi annoncestrategien om at reklamere for Internet i MidtfynsPosten, 
de øvrige emner som blev nævnt, kan komme på tale senere. 
 
Punkt 8:  Eventuelt 
Erling fortalte om et medlem, der har tekniske problemer med det trådløse net, han  
forsøger at lave en ny og bedre løsning hos medlemmet ved bl.a. at flytte modemmet ud 
fra et lukket teknikskab. 
 
Kanalomlægning foregår den 27/2-24 kl. 01.00 - 03.00. 
 
RFA vil gerne med i nybyggeri i Ringe, vi undersøger, hvem vi skal snakke med for at 
komme med. 
 
Karsten Richardt, Ringe den 09. januar 2024 
 
 
 
 
 
_________________________________  Afbud___________________________ 
Formand Jan Jørgensen   Næstformand Asmund Nielsen 
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Kasserer Lone Larsen   Sekretær Karsten Richardt 
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Jack Kyhe    Erling Nielsen 
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Niels-Otto Knudsen   Henning Hugger 
 


